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«Un călduros La Mulți Ani!
pentru toate doamnele»

Invitat: Constantiv Sava, 
primarul comunei Hemeiuș

Moderator: Florin Ștefănescu




   
   
        
  
   
 
   
  

  
    
 

     
 

   
   
      
     
 

     
  

      
    
  
    
  
  

Eforturile susținute ale administrației locale și obținerea de finanțări importante reprezintă un semnal
puternic al angajamentului pentru dezvoltarea și modernizarea comunei Hemeiuș. Prin investițiile în
infrastructură, educație, sănătate și mediu înconjurător, administrația locală își propune să creeze  un
mediu de trai mai bun pentru toți locuitorii și să construiască o comunitate mai puternică și mai prosperă
pentru generațiile viitoare.

Panouri fotovoltaice pentru iluminatul
stradal și pentru instituțiile subordonate

 școlile din comună, baza sportivă, primăria vor primi energie gratuită

Comuna Hemeiuș a finalizat proiectul de montare a panourilor fotovoltaice
destinate consumului propriu. Această realizare marchează un pas semnificativ în
direcția utilizării surselor de energie regenerabilă și a reducerea dependenței de
sursele tradiționale de energie. Astfel, comuna are acum propriul parc de panouri
fotovoltaice, amplasat la Fântânele, la care se adaugă și panourile montate pe clădirile
școlilor, sălii de sport și a grădiniței. Primarul Constantin Sava exprimă este mulțumit
că acest proiect a ajuns la final, remarcând eforturile și munca depuse în spatele
acestei realizări. Proiectul a fost aprobat de Ministerul Dezvoltării, pe bani europeni,
iar din cele 260 de proiecte depuse, doar 60 au fost aprobate în întreaga țară. Hemeiuș
este singura comună din județul Bacău care a reușit să obțină finanțare pentru un
astfel de proiect. Această inițiativă este deosebit de importantă pentru comunitate,
deoarece, atunci când va fi funcțională pe deplin, va genera economii semnificative.
Panourile fotovoltaice vor asigura consumul energetic pentru școlile din comună, baza
sportivă, primăria și, foarte important, iluminatul public. Primarul subliniază faptul
că, prin această investiție, factura pentru iluminatul public va fi eliminată complet,
contribuind astfel la economisirea fondurilor care pot fi redirecționate către alte
investiții necesare în comună. În ciuda dificultăților întâmpinate pe parcursul
implementării proiectului, cum ar fi durata îndelungată a documentațiilor și
procedurilor, care a durat 11 luni, și termenul scurt de implementare 
de doar 30 de zile, primarul Sava este mândru de această realizare și își 
exprimă satisfacția că comuna Hemeiuș este un exemplu de succes în 
adoptarea soluțiilor durabile și eficiente din punct de vedere energetic.

«De asemenea, este o bucurie să sărbătorim primul an de activitate sportivă
al clubului pe care îl sprijinim din primărie, FC Luceafărul Hemeiuș! Această
aniversare marchează nu doar un moment de bucurie, ci și un prilej de
apreciere pentru eforturile și realizările echipei. Felicitări și urăm mult succes
în continuare! “Consider că ‘Minte sănătoasă în corp sănătos’ nu este doar un
proverb, ci și un adevăr fundamental. Mișcarea și activitatea sportivă sunt
extrem de importante, în special pentru copiii și tinerii noștri. Din acest motiv,
am sprijinit Asociația Sportivă Fotbal Club Luceafărul Hemeiuș și îmi doresc ca
în viitor să avem chiar mai multe echipe și să putem să folosim la capacitate
maximă baza sportivă care se construiește. Îi mulțumesc și domnului antrenor
Gabriel Ceaunaș pentru dedicarea și munca sa în dezvoltarea acestui club»,
spune primarul comunei Hemeiuș.

Clubul sportiv al Primăriei

Extinderea sistemului de apă și canalizare

Modernizarea școlilor
      

  
    
   
    
  

   




 

      
      
          
         
      
          
   

«Am obținut finanțare prin PNRR pentru o stație de încărcare
pentru vehiculele electrice. Această componentă am putut s-o
accesăm pentru că PNRR a sprijinit mai mult orașele și
municipiile. Noi, la țară, ne-am fi dorit asfalt, canalizare, gaze
naturale și alte utilități. Însă acestea au venit mai mult în
sprijinul municipiilor și orașelor. Ne-am fi dorit mai mult de la
PNRR pentru că cetățeanul nostru nu mai poate tolera să vadă
praful și noroiul pe drumurile noastre.»

Constantin Sava, primarul comunei Hemeiuș

Canalizare 
pe strada Ion Simionescu
      

      
         
        
    
       
      
 

O farmacie în comună
    

  
        
    
       
      
 
   
     
     

     
   
  

Bază sportivă
construită de Primărie
Primăria construiește o bază sportivă. «Această

investiție va aduce în comunitatea noastră
un teren de sport multifuncțional, dotat cu
vestiare, sală de antrenament, sală pentru
oficialități și tribune, oferind astfel un
mediu propice pentru practicarea sportului
atât pentru performanță, cât și pentru
agrement», povestește primarul. Clădirea
complet nouă, care va adăposti toate aceste
facilități, a fost ridicată din temelii, iar următorul
pas este finalizarea lucrărilor de interior,

gazonarea terenului și montarea echipamentelor
necesare. «De asemenea, intenționăm să
realizăm și drumurile de acces către baza
sportivă, pentru a asigura o infrastructură
completă și accesibilă. Cu fiecare etapă
apropiindu-ne de finalizare, suntem mândri
să vedem cum acest proiect devine realitate.
Investiția în această bază modernă de sport
este în valoare de 6.7 milioane de lei și este
finanțată de Compania Națională de
Investiții», spune primarul Constantin Sava. 
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